
VAN DE ADMINISTRATIE 

Afrekening Contributies 
De afrekeningen van de contributies 1949, waarvoor 
onder normale omstandigheden de kwitanties in Mei 
werden gezonden, zijn nog niet van alle correspon
denten ontvangen. 

Wij kunnen ons voorstellen, dat er wel eens 
redenen zijn, waardoor de inning vertraagd wordt, 
maar moeten er toch wel zeer op aandringen dat de 
rekening nu wordt afgesloten. 

Ontvangstbevestiging geldzendingen 
Voor enige jaren is, na overleg met de dames en heren 
in de organisatie, gebroken met de gewoonte om van 
elke geldzending aan de betrokkene ontvangstbericht 
te zenden. 

De afzenders hebben in het regu van het post
kantoor een betalingsbewijs en de besparing van werk 
en onkosten is zo belangrijk, dat de juistheid van deze 
verandering algemeen werd ingezien. Het schrijven 
en frankeren van vele duizenden ontvangstberichten 
vroeg een vrij hoog bedrag. 

In den laatsten tijd werd af en toe weer ge
vraagd om ontvangstbevestiging van een gegireerd 
bedrag. Mogen wij daarom nog eens aan het boven
staande herinneren ? 

TUleen wie op het girobiljet zelf het verzoek 
om ontvangstbericht plaatst, ontvangt dat. 

Lichting Vrouwen V. U. Hulp 
De lijsten waarop in Februari de V.U. busjes weer 
dienen te worden gelicht, gaan dezer dagen de deur 
uit. Alle hoofden kunnen die omstreeks 1 Februari in 
huis hebben. 

De vorm zal iets anders zijn dan voorheen en 
tegemoet komen aan de wens van velen. Dat kon nu, 
omdat de nieuwe adressograaf uit Amerika is aange
komen. Bij de ingebruikneming van de prachtige nieu
we machines zijn niet veel strubbelingen geweest en 
de 'kinderziekten' zullen we nu wel ongeveer te boven 
zijn. Toch blijft de kans van een afwijking hier en een 
foutje daar nog aanwezig. WUlen de dames, wanneer 
er onverhoopt fouten van enige betekenis in de lijsten 
zijn, die lijsten aanstonds aan ons Bureau terugzenden 
met de nodige aanwijzingen? Er worden dan met 
spoed verbeterde gezonden. 

Graag herinneren we ook nog even aan de 
reeds meer uitgesproken wens, dat veranderingen 
alleen en volledig op de lijsten worden aangebracht. 
Alstublieft niet ook nog eens in een brief, waardoor 
zo gemakkelijk fouten ontstaan. En vooral geen door
halingen zonder meer op de lijsten. Die kunnen niet 
worden behandeld. 

Er is voor de opbrengst van deze busjesUch-
ting meer dan gewone belangstelling. Dit zal immers 
de eerste lichting zijn, die voor de Medische faculteit 
bestemd is. Dat zal ongetwijfeld invloed hebben. 

***Aan de organisatie Vrouwen V.U. Hulp is weer 
een van de trouwe krachten ontvallen, door het over
lijden van Mevr. Wed. Pais — Hendriks te Klaziena-
veen. De dames, die in Klazienaveen de busjesactie 
verzorgen, zullen Mevr. Pais, die op nog jeugdige leef
tijd werd weggenomen, in bij zonderen zin missen. Zij 
was heel trouw in het vervullen van haar plichten op 
alle gebied waar zij een taak had gekregen. 

***Met vreugde kunnen we mededelen dat door de 
benoeming van Mevrouw G. de Vries — Meertens te 
Heerlen kon worden voorzien in een der beide vaca
tures vertegenwoordigsters voor Limburg. Mevrouw 
de Vries is in deze functie opvolgster van Mevrouw 
Pontier, die door vertrek uit de provincie moest af
treden. De nieuwe vertegenwoordigster moge in Lim
burg met voldoening haar werk kunnen doen, ook 
door de gunstige resultaten van de spaaractie die met 
ingang van 1 Januari 1950 voor de Medische faculteit 
gevoerd wordt. 

***Zoals betend worden onder personalia niet telkens 
vermeld de namen van afgetreden en nieuwe corres
pondenten. Deze rubriek zou dan te veel plaats be
slaan. Een enkele keer kan er aanleiding zijn, een uit
zondering te maken. Zo ontvingen we dezer dagen de 
mededeling dat de heer A. J . Glastra van Loon t e Har-
lingen het correspondentschap voor zijn woonplaats 
wenst over te dragen aan een jongere kracht. Deze 
correspondent heeft reeds meer dan een kwarteeuw de 
V.U. belangen gediend en verscheidene jaren naast 
het correspondentschap voor Harlingen ook het secre
tariaat van den ring Franeker waargenomen. Hij heeft 
daardoor wel recht op grote waardering voor zijn 
trouwe arbeid in dezen. We brengen den heer Glastra 
van Loon graag hulde en betuigen hem hartelijken 
dank voor wat hij voor de Vrije Universiteit heeft 
gedaan. 

In verband met het bovenstaande is het op
nieuw weer eens duidehjk geworden dat het toch wel 
heel erg janamer is, dat aan het bureau vroeger niet is 
bijgehouden een register, waarin de benoemingsdata 
werden aangetekend. Het zou toch wel heel goed zijn 
om b.v. bij gelegenheid van een 25 jarig jubileum als 
correspondent daaraan enige aandacht te schenken. 
Het bureau wil graag trachten daarin te voorzien. 
Zonder hulp van de correspondenten zelf zal dat moei
lijk worden, maar we kunnen het toch proberen. 
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